

Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

有關參觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日(上午低班)

23-099A

敬啟者:

本園獲觀塘官立小學(秀明道)邀請參與「飛越觀塘秀新紀元」65 周年校慶全方位 學習日。為了讓低班學生及家長更認識觀塘區小學,並對小學活動有初步概念,現誠邀 家長一起參與是次活動。

有關詳情臚列如下:

活動日期: 2024年4月26日(星期五)

活動時間:下午1:30至下午3:30活動地點:觀塘官立小學(秀明道)

集合時間:下午1:15【屆時將由老師帶領家長及幼兒步行前往觀塘官立小學(秀明道)】

集合地點:秀茂坪商場麥當勞對出空地

活動內容:遊覽小學校園、攤位遊戲、體驗活動

如有興趣參加,請填妥回條於 4 月 15 日(星期一)交回班主任,以便安排,謝謝。

備註:

- ▶ 活動是放學後進行,因此是次參觀必須有家長陪同。
- ▶ 參觀前,請家長及幼兒提前完成午餐。
- 參觀結束後,家長及幼兒可在小學自行解散。
- ▶ 如參加了交通安全隊的幼兒,當天如常集隊。



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

| 一雨一四 | 年 四 日 | レーロ |
|------|-------|-----|
| 二零二四 | 中四月 | 7-7 |

| } < | × |
|--------------------|---|
| | |

有關參觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日-回條

本人 * 願意 / 無暇 與敝子弟一起參與 2024 年 4 月 26 日(星期五)觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日。

| 班別: | 學生姓名: | 家長簽署: |
|-----|-------|-------|
| | | |

請填妥回條並於 2024 年 4 月 15 日(星期一)交回班主任。

二零二四年 月 日



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

有關參觀塘官立小學 (秀明道)之校慶暨全方位學習日 (全日低班)

23-099B

敬啟者:

本園獲觀塘官立小學(秀明道)邀請參與「飛越觀塘秀新紀元」65 周年校慶全方位 學習日。為了讓低班學生及家長更認識觀塘區小學,並對小學活動有初步概念,現誠邀 家長一起參與是次活動。

有關詳情臚列如下:

活動日期: 2024年4月26日(星期五)

活動時間:下午1:30至下午3:30活動地點:觀塘官立小學(秀明道)

集合時間:下午1:15【屆時將由老師帶領家長及幼兒步行前往觀塘官立小學(秀明道)】

集合地點:秀茂坪商場麥當勞對出空地

活動內容:遊覽小學校園、攤位遊戲、體驗活動

如有興趣參加,請填妥回條於4月15日(星期一)交回班主任,以便安排,謝謝。

備註:

- ▶ 當天交通安全隊如常集隊。
- ▶ 如不參與活動,學生會留校如常上課。



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

二零二四年四月十二日

| % - | | |
|----------------|------|--|
| | | The second of th |

有關參觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日-回條

- 本人*願意/無暇參與2024年4月26日(星期五)觀塘官立小學(秀明道)之校 慶暨全方位學習日。
- 2. 本人 * 願意 / 不願意 讓敝子弟參與 2024 年 4 月 26 日(星期五)觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日。
- 3. 本人無暇參與,並 * 願意 / 不願意 讓敝子弟讓跟隨老師參與 2024 年 4 月 26 日(星期五)觀塘官立小學(秀明道)之校慶暨全方位學習日。

| | 班別: | | 學生姓名 | : | 家長簽署: | |
|--|-----|--|------|---|-------|--|
|--|-----|--|------|---|-------|--|

請填妥回條並於 2024 年 4 月 15 日(星期一)交回班主任。

二零二四年 月 日



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Regarding the visit to Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) for the school anniversary and comprehensive learning day (K2 AM)

23-099A

12th April, 2024

Dear Parents,

Our kindergarten has been invited by Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) to participate in the "Flying Over Kwun Tong - Celebrating the 65th Anniversary of Kwun Tong" comprehensive learning day. In order to let our K2 students and their parents to know more about primary schools in Kwun Tong District and have a preliminary idea of primary school activities, we now sincerely invite parents to participate in this event together.

Here are the details:

Event Date: 26th April, 2024 (Friday) Event Time: 1:30 PM to 3:30 PM

Event Location: Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road)

Assembly Time: 1:15 PM [Teachers will lead parents and children to walk to Kwun Tong Government Primary

School (Sau Ming Road)]

Assembly Location: Open space opposite McDonald's near Sau Mau Ping Shopping Centre Event Content: Tour of the primary school campus, booth games, experiential activities

If you are interested in participating, please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 15th April (Monday) for arrangement. Thank you.

Remark:

- The event takes place after school, so parents must accompany their children during the visit.
- Before the visit, please ensure that both parents and children have had lunch.
- After the visit, parents and children may disperse from the primary school on their own.
- Children who are members of the Traffic Safety Team should gather as usual on that day.

| Thank you for your attention! | 樂善堂 文吳泳沂幼稚園 | |
|---|--------------------------|---|
| Yours faithfully, Ms. Ng Ka Lee The Principal of Lok Sin Tong Man I | Ng Wing Yee Kindergarten | |
| | « | % |

Regarding the visit to Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) for the school anniversary and comprehensive learning day – Reply slip

Dear Sir / Madam,

I am (* willing / unable) to participate with my child in the school anniversary and comprehensive learning day at Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) on 26th April, 2024 (Friday).

| Class: | Student's Name: | |
|---|--|--|
| Parent's signature: | Date: | |
| Please fill in the reply slip and return it to the cl | lass teacher by Monday 15th April 2024 | |



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Regarding the visit to Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) for the school anniversary and comprehensive learning day (K2 WD)

23-099B

12th April, 2024

Dear Parents,

Our kindergarten has been invited by Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) to participate in the "Flying Over Kwun Tong - Celebrating the 65th Anniversary of Kwun Tong" comprehensive learning day. In order to let our K2 students and their parents to know more about primary schools in Kwun Tong District and have a preliminary idea of primary school activities, we now sincerely invite parents to participate in this event together.

Here are the details:

Event Date: 26th April, 2024 (Friday) Event Time: 1:30 PM to 3:30 PM

Event Location: Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road)

Assembly Time: 1:15 PM [Teachers will lead parents and children to walk to Kwun Tong Government Primary

School (Sau Ming Road)]

Assembly Location: Open space opposite McDonald's near Sau Mau Ping Shopping Centre Event Content: Tour of the primary school campus, booth games, experiential activities

If you are interested in participating, please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 15th April (Monday) for arrangement. Thank you.

Remark:

- The Traffic Safety Team will assemble as usual on that day.
- If not participating in the activity, students will remain at school and attend classes as usual.

Thank you for your attention!

Yours faithfully, Ms. Ng Ka Lee

The Principal of Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten





- 1. I am (* willing / unable) to participate in the 65th anniversary and comprehensive learning day of Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) on Friday, 26th April, 2024.
- 2. I am (* willing / unwilling) to let my child participate in the 65th anniversary and comprehensive learning day of Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) on Friday, 26th April, 2024.
- 3. I am unavailable to participate, and (* willing / unwilling) to let my child follow the teacher to participate in the 65th anniversary and comprehensive learning day of Kwun Tong Government Primary School (Sau Ming Road) on Friday, 26th April, 2024.

| Class: | Student's Name: |
|--|---|
| Parent's signature: | Date: |
| Please fill in the reply slip and return it to the class | ss teacher by Monday, 15 th April, 2024. |